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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

           GRAD RIJEKA 
  MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

     VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     024-05/24-01/10 
URBROJ : 2170-1-03-04-24-10 
Rijeka,       27. 5. 2024. 
 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 14. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

14. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 27. svibnja 2024. godine (ponedjeljak) s početkom 
u 17,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Marijan Bačić, predsjednik VMO 
- Šime Barić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ante Ćelić, član VMO 
- Tanija Čaušević, članica VMO 
- Marina Grego, članica VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-  
 
 

Zapisnik sa 13. sjednice Vijeća MO Gornja Vežica jednoglasno je usvojen. 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 

D N E V N I     R E D 

 
1 Realizacija programske aktivnosti Dani MO Gornja Vežica „Sv. Ana – G. Vežica 

2025.“ 
2 Razmatranje pristiglih zahtjeva građana 
3 Razno: održani sastanci, sportski susreti za Dane Sv. Vida  

 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 
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AD 1 
 
Predsjednik Vijeća s nazočnima je raspravio aktivnosti koje će se provesti u okviru programa 
Dani MO Gornja Vežica.  
Naglasio je kako će se turnir u malom nogometu održavati na igralištu Osnovne škole Gornja 
Vežica u prvom tjednu mjeseca srpnja.  
Ostale aktivnosti: mjerenje tlaka i šećera u krvi i turnir u briškuli i trešeti vjerojatno će se održati 
u istom tjednu. Naknadno će se odrediti termin.  
Prijave za izbor najljepše okućnice su započele i traju do 15. lipnja. Za sada još nema 
prijavljenih okućnica te će se sukladno broju prijava odrediti podjela poklon bonova i zahvalnica.  
Predsjednik Vijeća naglasio je da bi se trebalo obratiti nadležnima za spajanje struje na ormarić 
vezano za održavanje turnira u večernjim satima.  

 

Zaključak: Vijeće je informacije primilo na znanje te će se prema nadležnima proslijediti 

zahtjevi za organizaciju programske aktivnosti.  

 
  

AD 2 
 
Nazočni su razmotrili zahtjeve građana vezano za problem prometa u ulici Sveti Križ te u ulici 
Franje Belulovića kao i zahtjev mještana za asfaltiranjem i uklanjanjem vegetacije u ulici 
Vjekoslava Dukića.  
Također je razmotrena i problematika s kojom su se mještani obraćali vezano za uklonjene 
spremnike za otpad na koji je u međuvremenu stigao odgovor od KD Čistoća da se radi o 
sustavnoj zamjeni kontejnera te su isti vraćeni.  
Nazočni su razmotrili i raspravili sve zaprimljeno te  
 

Zaključak: svi zaprimljeni dopisi proslijedit će se nadležnima na daljnje postupanje. 

Vezano za zahtjev stranke koji se odnosi na promet i opasnost prelaska prometnice u 

ulici Franje Belulovića, odgovorit će se stranci da će se zahvati realizirati nakon što 

završe svi radovi i završi asfaltiranje u navedenoj ulici.   
 
 

AD 3 

 
Predsjednik je izrazio nezadovoljstvo postupcima Grada Rijeke prema Vijeću budući se Vijeće 
MO Gornja Vežica obratilo Upravnom odjelu za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i 
mjesnu samoupravu na početku svog mandata (1. sjednica VMO održana 25. travnja 2023.). 
Na sjednici su predložene izmjene pojedinih članaka i stavki Poslovnika Vijeća Mjesnog odbora 
Gornja Vežica koje su upućene voditeljici Direkcije za mjesnu samoupravu. 
 

Zaključak: Vijeće je navedeno razmotrilo te će se upit proslijediti nadležnima.   
 
Predsjednik Vijeća nazočne je obavijestio da je održan sastanak na igralištu Osnovne škole 
Gornja Vežica sa predstavnicima Upravnog odjela za gradsku imovinu i ravnateljicom Osnovne 
škole.  
Na sastanku je dogovoreno da će se do turnira u malom nogometu koji se održava u sklopu 
Dana MO Gornja Vežica, sanirati igralište dok će se kompletan projekt uređenja igrališta 
realizirati iduće godine.  
 

Zaključak: Vijeće je informacije primilo na znanje. 
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Tajnica je  iz Direkcije za mjesnu samoupravu preuzela i dostavila predsjedniku-koordinatoru 
majice za sudionike sportskih susreta koji se održavaju na Zametu, 2. lipnja o. g. povodom 
obilježavanja Dana Svetog Vida.  
Predsjednik je još jednom ponovio u kojim disciplinama MO Gornja Vežica sudjeluje te u koliko 
sati počinje natjecanje.  

 

Zaključak: Vijeće je informacije primilo na znanje. 

 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
 
U Rijeci, 27. svibnja 2024. godine. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                       Marijan Bačić 


